

## 阅读申明

- 1.本站收集的数据手册和产品资料都来自互联网，版权归原作者所有。如读者和版权方有任何异议请及时告之，我们将妥善解决。
- 2.本站提供的中文数据手册是英文数据手册的中文翻译，其目的是协助用户阅读，该译文无法自动跟随原稿更新，同时也可能存在翻译上的不当。建议读者以英文原稿为参考以便获得更精准的信息。
- 3.本站提供的产品资料，来自厂商的技术支持或者使用者的心得体会等，其内容可能存在描述上的差异，建议读者做出适当判断。
- 4.如需与我们联系，请发邮件到marketing@iczoom.com，主题请标有“数据手册”字样。

## Read Statement

1. The datasheets and other product information on the site are all from network reference or other public materials, and the copyright belongs to the original author and original published source. If readers and copyright owners have any objections, please contact us and we will deal with it in a timely manner.
2. The Chinese datasheets provided on the website is a Chinese translation of the English datasheets. Its purpose is for reader's learning exchange only and do not involve commercial purposes. The translation cannot be automatically updated with the original manuscript, and there may also be improper translations. Readers are advised to use the English manuscript as a reference for more accurate information.
3. All product information provided on the website refer to solutions from manufacturers' technical support or users the contents may have differences in description, and readers are advised to take the original article as the standard.
4. If you have any questions, please contact us at marketing@iczoom.com and mark the subject with "Datasheets" .

## Semtech GN1032

2.5Gb/s Transimpedance Amplifier with Automatic Gain Control

### Overview

Gennum's GN1032W is a fully integrated, silicon germanium transimpedance amplifier; providing wideband, low noise pre-amplification of signal current from a photodetector.

It features differential outputs, and incorporates an automatic gain control mechanism to increase dynamic range, allowing input signals up to 2.6 mA peak. A decoupling capacitor on the supply is the only external circuitry required.

### Features

- Single +3.3 V power supply
- Power dissipation = 145 mW (typ)
- Input noise current = 250 nA rms
- Transimpedance gain = 3.6 k $\Omega$  into a 100 $\Omega$  load (differential)
- 100 $\Omega$  (differential) outputs
- Bandwidth (-3 dB) = 2.05 GHz
- Wide data rate range = 155 Mb/s to 2.5 Gb/s
- Operating junction temperature range = -40°C to +125°C

### Applications

- SONET/SDH-based transmission systems, test equipment and modules
- OC-48 fibre optic modules and line termination
- ATM over SONET/SDH
- Gigabit Ethernet
- 2x Fibre Channel

### Order Codes



Part No	Package
GN1032W-CHIP	Waffle Pack (400pcs)
GN1032W-COT	Reel (4800pcs)



[Company Overview](#)  
[Management](#)  
[Investors](#)  
[Careers](#)  
[Worldwide Locations](#)

[Product Announcements](#)  
[Business Announcements](#)  
[Upcoming Events](#)  
[Graphics / Collateral](#)  
[Newsletter](#)

[mySemtech](#)  
[m.semtech.com \(Mobile\)](#)  
[C-SIM Design Simulation](#)  
[Partner Portal](#)  
[Site Map](#)

[Contact Us](#)  
[Sign Up for Newsletter](#)  
[Leave Website Feedback](#)  
Follow:   

Semtech is a Leading Analog & Mixed Signal Products Company

[Privacy Policy](#) | [Terms of Use](#) | [CA Transparency in Supply Chains Act](#)

---

©2015 Semtech Corporation. All rights reserved.